

About Sonepar

Sonepar is an independent family-owned company standing as the world leader in B2B distribution of electrical equipment, solutions, and services. In 2025, Sonepar achieved sales of €33.6 billion. Present in 40 countries with a dense network of brands, the Group is leading an ambitious transformation to make its customers' lives easier providing them an omnichannel experience and sustainable solutions in the building, industry, and energy markets. Sonepar's 46,000 associates are committed to accelerating the world's electrification and driven by a shared Purpose: Powering Progress for Future Generations. www.sonepar.com

A propos de Sonepar

Sonepar est un groupe familial indépendant, leader mondial de la distribution aux professionnels de matériels électriques, solutions et services associés. En 2025, Sonepar a réalisé un chiffre d'affaires de 33,6 milliards d'euros. Présent dans 40 pays et doté d'un vaste réseau d'enseignes de distribution, le Groupe mène une transformation ambitieuse pour faciliter la vie de ses clients en leur proposant une expérience omnicanale ainsi qu'une sélection de solutions durables sur les marchés de l'industrie, du bâtiment et de l'énergie. Nos 46 000 collaborateurs sont engagés au service de l'électrification du monde et unis par une même Raison d'être : Pour les Générations Futures, donnons de l'énergie au progrès. www.sonepar.com